

Addresses: Level 2-1, Wisma TJB. NO 11, Jalan 9/32 Taman Jinjang Baru, 52000 Kuala Lumpur, Wp Kuala Lumpur.

8 Days 合偏满满。北疆花季之旅

7 Nights S 乌鲁木齐、独山子大峡谷、伊宁大西沟杏花、伊犁杏花沟。 Apricot Blossom Season 那拉提草原冰百合、伊犁老城喀赞其民俗村、动车-伊宁~乌鲁木齐

Northern Xinjiang

赏花依季节无气而调整改变

CODE: CXJF08

吉隆坡 >乌鲁木齐

(晚)

集合于吉隆坡国际机场,飞往"乌鲁木齐"。抵达,导游举牌接机,晚餐后、入住酒店。

住宿: 4*乌鲁木齐涵唐酒店或同级

第2天 乌鲁木齐 3h/250km 独山子 (早/午/晚)

出发前往"独山子",沿途车览天山雪山美景,午餐后、前往观赏【独山子大峡谷】

独山子大峡谷位于新疆克拉玛依市独山子区境内,为天然原始旅游资源,景区谷底宽100-400米,谷肩宽800-1000 米,从谷底到谷肩高可达200米,海拔1070米,属峡谷地貌。游毕前往酒店入住。

住宿: 5*独山子玛依塔柯酒店或同级

独山子 4h/260km 赛里木湖-果子沟大桥 2h/130km 伊宁 (早/午/晚)

(沿途天山北坡经济带、赛里木湖+区间车、果子沟大桥)

前往游览【<mark>赛里木湖</mark>】被誉为亚洲最美的一颗明珠,这里的风景美不胜收,碧蓝的湖水被雪山围绕,大草原上黄色的野菊花仿佛一条织花的地毯。远处的牧羊人悠闲的放牧,这一切俨然一幅油画呈现在您的面前。继续前往<mark>伊宁市</mark>,此地为伊犁 哈萨克自治州的首府、经济、政治及交通的重镇,也是多种民族渗杂聚居之地,使伊宁市呈现出多元化的城市风貌。 住宿: 4*伊宁美景大酒店或同级

第4天

伊宁 4h/270km 那拉提

(早/午/晚)

(途径巩乃斯河、吐尔根杏花沟+电瓶车)

驱车前往<mark>那拉提</mark>,途中经过巩乃斯河发源于艾肯达坂(伊犁州新源县与巴州和静县的交界处),流经新源县,是伊犁河支 流。巩乃斯河被当地的哈萨克牧民亲切的称为"阿纳苏",意思是母亲河,流经新源县全境,养育了新源县30万的人口, 滋润着1800平方公里的那拉提草原,

午餐后、游览【吐尔根杏花沟】位于新疆伊犁新源县吐尔根乡,新疆杏花沟这是一片公元14世纪遗留最大的原始野杏林, 集中分布于巩乃斯河北岸,占地有3万多亩,新疆杏花沟是新疆野杏林比较集中的地区之一。新疆杏花沟4月中旬,吐尔根 乡朝阳的山坡上杏花便已打苞和开花。大家如约而至汇集到了新疆杏花沟,欣赏杏花兼踏春,新疆杏花沟果然是风光绝佳。 住宿: 4* 那拉提万森度假酒店或同级

那拉提 4h/270km 伊宁

(早/午/晚)

(那拉提草原+河谷区间车)

进入【<mark>那拉提草原</mark>】又名(西)巩乃斯草原,瓦剌蒙古语意为"绿色谷地"(元明清时期这里是瓦剌辉特部牧区),哈萨 克语意为"白阳坡",在新疆伊犁州新源县那拉提镇东部,距新源县城约110公里,位于那拉提山北坡,是发育在第三纪 古洪积层上的中山地草原。那拉提草原是世界四大草原之一的亚高山草甸植物区,自古以来就是著名的牧场。

4月草原冰雪逐渐消融,野百合在涓涓雪水的滋养下悄然绽放,<mark>野百合又名顶冰花</mark>,此花因顶着冰雪开放而得名,是那拉 提开放的第一朵花。

住宿: 4*伊宁美景大酒店或同级

第6天

伊宁 1.5h 大西沟 1.5h 伊宁

(早/午/晚)

(大西沟福寿山杏花+区间车、喀赞其民俗区+马车+歌舞、六星街、网红冰激凌)

前往【<mark>中华福寿山</mark>】位于新疆霍城县大西沟乡境内,区几万亩的山地上分布着40多万株野生树木其中野杏树有20多万株。 每年四月中旬,这里的杏花争先恐后地怒放,漫山遍野,花团锦簇为大西沟增添了无限的美丽!

前往【<mark>六星街</mark>】:是中国嶴外江南之城的新疆伊犁州伊宁市的一个古老街区,由德国工程师瓦斯里规划设计。街区平面呈圆 形,有六条主干道从中心向外辐射,把街区分成六个扇形地区,中心为学校、商铺、清真寺等公共建筑,外围为居住区,形成一个独具特色的居住模式。到了这里,吃、行、游、购、娱都能体验到浓郁的"新疆味道"。安排品尝网红冰激凌。 下午前往【噜赞其民俗旅游区】是一个大型原生态人文景区,被誉为"民居博物馆"。噜赞其民俗旅游区内有居民近12万 人,汉族、维吾尔族、哈萨克族、回族、塔塔尔族、乌孜别克族等13个民族。城区内拥有清朝乾隆时期以来的古建筑300 多幢。同时,2万多户具有浓郁地方民族特色的居民庭院星罗棋布,古老的纯木结构民居和各式砖石结构别墅。

住宿: 4*伊宁美景大酒店或同级

伊宁(动车5.5h)乌鲁木齐

(早/午/晚)

乘坐动车返回乌鲁木齐。下午游览【新疆国际大巴扎】!是世界规模最大的大巴扎(维吾尔语,意为集市、农贸市场), 集伊斯兰文化、建筑、民族商贸、娱乐、餐饮于一体,是新疆旅游业产品的汇集地和展示中心,是"新疆之窗"、"中亚之窗"和"世界之窗",集中体现了浓郁西域民族特色和地域文化。 之窗"和"世界之窗",集中体现了浓郁西域民族特色和地域文化。 住宿: 4*乌鲁木齐涵唐酒店或同级

第8天 乌鲁木齐〉吉隆坡 (-)

乘搭客机飞返吉隆坡。

酒店以当地星级为准,行程安排仅供参考,以最终航班及酒店确认为准。

团费包含: 机票+机场税、飞机餐、来回20kg托运行李、小费、中国免签证 团费不含: 旅游保险、吉隆坡机场接送



693178A (KPL NO:4294) IN TERUS HOLIDAY SDN BHD

TEL:<u>03-6179</u>5668

Addresses: Level 2-1, Wisma TJB. NO 11, Jalan 9/32 Taman Jinjang Baru, 52000 Kuala Lumpur, Wp Kuala Lumpur.

Urangi, Duskanzi Grand Canyon, Yining Daxigon Apricot Blossom, Yili Apricot Blossom Gally. Nalati Grassland Ice Lily, Yili Old Town Kazangi Folk Village , Yining-Urangi by tirain

Flower enjoyment according to the seaso

CODE: CXJF08

Day01

Kuala Lumpur + Urumqi

(D)

Gather at Kuala Lumpur International Airport and fly to Urumqi. Upon arrival, be met by our guide, dinner and check in to the hotel. Stay: 4* Urumqi Hantang Hotel or Similar

Day02

Urumqi 3h/250km Dushanzi

(B/L/D)

Departure to 'Dushanzi', along the way to see the beauty of the Tianshan snow mountain, after lunch, to see the 'Dushanzi Grand Canyon'. Dushanzi Grand Canyon is located in Dushanzi District, Karamay City, Xinjiang, as a natural and primitive tourism resources, scenic area, the valley bottom is 100-400 metres wide, the width of the valley shoulder is 800-1000 metres, the height of the valley from the bottom of the valley to the shoulder of the valley can be as high as 200 metres, the elevation of 1,070 metres, a canyon geomorphology.

Stay: 5* Maitark Hotel or Similar

Day03

Dushanzi 4h/260km Sayram Lake - Guozigou Bridge 2h/130km Yining (B/ L/D)

(Along the way Tianshan North Slope Economic Zone, Sayram Lake + Interval Bus, Guozigou Bridge)

Go to visit [Sayram Lake] is known as one of the most beautiful pearls in Asia, the scenery here is breathtaking, the blue lake is surrounded by snow-capped mountains, the yellow wild chrysanthemums on the prairie seem to be a carpet of woven flowers. Shepherds grazing leisurely in the distance, all this is just like an oil painting in front of you. Continue to Yining City, the capital of Yili Kazakh Autonomous Prefecture, the economic, political and traffic town, and also a place where many ethnic groups live together, which makes Yining City present a diversified urban style.

Hotel: 4* Yining Beauty Hotel or Similar

Day04

Yining 4h/270km Nalati

(B/L/D)

(Route to Gongnais River, Turgen Almond Blossom Gully + electric car)

Drive to Nalati, passing the Gongnais River, a tributary of the Ili River, which originates in Aikendazhan (the border between Xinyuan County in Ili Prefecture and Hejing County in Bazhou) and flows through Xinyuan County. The Gongnais River is affectionately called 'Anasu' by local Kazakh herdsmen, meaning Mother River, flowing through the whole territory of Xinyuan County, nourishing the population of 300,000 people in Xinyuan County, and nourishing the 1800 square kilometres of Narathi grassland. After lunch, visit [Türgen apricot ditch] is located in Xinjiang Yili Xinyuan County Türgen Township, Xinjiang apricot ditch which is a piece of the 14th century A.D. left the largest primitive wild apricot forests, concentrated in henrth bank of the Gongnaios River, covering an area of more than 30,000 acres, Xinjiang apricot ditch is one of the more concentrated wild apricot forests in Xinjiang. Xinjiang apricot ditch in mid-April, Türgen Township sunrise on the slopes of the apricot blossom has been budding and flowering. Everyone gathered to the Xinjiang apricot ditch as promised, enjoy the apricot blossoms and spring, Xinjiang apricot ditch is really excellent scenery.

Stay: 4*Nalati Vansen Resort Hotel or Similar

Day05

Nalati 4h/270km Yining

(B/L/D)

(Nalati Grassland + River Valley Interval Bus)

Going [Nalati Grassland] also known as (West) Gongnai Si Grassland, Walar Mongolian means 'green valley' (Yuan, Ming and Qing dynasties here is Walar Huite Department pastoral area), the Kazakh language means 'white sun slope', in the east of the town of Nalati, Xinyuan County, Yili Prefecture, Xinjiang, about 110 kilometres from the city of Xinyuan County, is located in the north slope of the Nalati Mountains, is the development of the Tertiary ancient floodplain on the middle mountain grassland. Xinyuan County, Xinjiang Prefecture, about 110 kilometres away from Xinyuan County, located in the northern slope of the Narathi Mountains, is the development of the Tertiary ancient flood layer on the grasslands in the mountains. Nalati grassland is one of the world's four major grasslands in the subalpine meadow plant area, since ancient times is a famous pasture. In April the grassland ice and snow gradually melt, wild lilies in the trickle of snow water nourishment quietly bloom, wild lilies, also known as the top of the ice flower, this flower because of the top of the ice and snow open and named, is the first flower in Nalatty open.

Hotel: 4* Yining Beauty Hotel or Similar

Day06

Yining 1.5h Daxigou 1.5h Yining

(B/L/D)

(Daxigou Fushoushan Apricot Blossom + Interval Bus,

Kazanqi Folklore Area + Horse-drawn Carriage + Song and Dance, Six Star Street, Netflix Ice Cream)

Go to the [Chinese Fushou Mountain] is located in Xinjiang Huocheng County, Daxigou Township territory, the district of tens of thousands of acres of mountains distributed more than 400,000 wild trees of which there are more than 200,000 wild apricot trees. Every year in mid-April, the apricot blossoms here scramble to burst into bloom, spreading over the mountains and adding infinite beauty to Daxigou!

Go to [Six Star Street]: It is an ancient neighborhood in Yining City, Yili Prefecture, Xinjiang, which is a city in the south of China, and was planned and designed by a German engineer, Vasily. Block plane is circular, there are six main roads radiating from the center, the block is divided into six fan-shaped areas, the canter of the school, shops, mosques and other public buildings, the periphery of the residential area, forming a unique pattern of residence. Here, you can experience the rich 'Xinjiang flavour' in eating, travelling, Arrange to taste the ice cream.

In the afternoon, we will go to Kazanqi Folklore Tourism Area, which is a large-scale original ecological humanistic scenic spot, known as 'Folk House Museum'. There are nearly 120,000 residents in Kazanqi Folklore Tourism Zone, including 13 ethnic groups such as Han Chinese, Uyghurs, Kazakhs, Hui, Tatars and Uzbeks. The city boasts more than 300 ancient buildings dating back to the Qianlong period of the Qing Dynasty. At the same time, more than 20,000 residential courtyards with strong local ethnic characteristics are dotted around, with ancient pure wood-framed dwellings and various types of masonry villas.

Hotel: 4* Yining Beauty Hotel or Similar

Day07

Yining (Train5.5h) Urumgi

(B/L/D)

Take the train back to Urumqi. In the afternoon, visit Xinjiang International Grand Bazaar! It is the world's largest Grand Bazaar (Uyghur language, meaning bazaar, farmers market).

Stay: 4* Urumqi Hantang Hotel or Similar

Day08

Urumqi → Kuala Lumpur

(-)

Fly back to Kuala Lumpur

Hotels are subject to local star rating. Itinerary is for reference only, subject to final flight and hotel confirmation.

Include: Air ticket & Taxes、MOB、Check in luggage 20kg Return、Tipping、China Waive Visa Exclude: Travel Insurance、KL Airport transfer



麦信假期 693178A (KPL NO:4294) YAKIN TERUS HOLIDAY SDN BHD TEL: 03-6179-5668

Addresses: Level 2-1, Wisma TJB. NO 11, Jalan 9/32 Taman Jinjang Baru, 52000 Kuala Lumpur, Wp Kuala Lumpur.